
Forslag 1

Forslag til behandling under punkt 5 på Generalforsamling den 10/3 2025 i Afdeling 
2.
 
A: Salt
 
Det er reelt set et spørgsmål, men afhængig af svaret bør det behandles under punkt 5:
 
I ”gamle dage” brugte man sand på fællesarealer til is-bekæmpelse.  Det ser ud til, at 
nogen er begyndt at bruge salt. Skal der afsættes et beløb til genopretning af 
sandbeholdere og opfyldning af sand? Eller er det i givet fald hovedforeningens ansvar?
 
 
B: Flisebelægning
 
Det er reelt set også et spørgsmål, der afhængig af svaret også bør behandles under 
punkt 5:
 
Bliver de skæve fliser ved 304 og 384 genoprettet ved asfaltprojektet? Eller i andre 
projekter? Hvis nej og fliserne er afdeling tos ansvar, bør der afsættes penge til 
genoprettelse.
 
 
C: Godt naboskab
 
Til behandling under punkt 5:
 
Bestyrelsen opfordres til at lave en ”God-naboskab”-folder.  Den skal udgives af 
bestyrelsen og uddeles til alle husstande i Afdeling 2; når der foretages ændringer samt 
efterfølgende til nye tilflyttere.
 
Her er et par eksempler til overvejelse:
 

Husk at blive opdateret med Hovedafdelingens vedtægter.
 

Gør dig bekendt med Hegnsloven. Aftal med din nabo hvornår I klipper fælles 
hæk, så den bliver klippet på koordineret vis.

 
Støjende maskiner som entreprenørmaskiner, græsklippere, hækklippere med 
videre må ikke benyttes hverdage mellem kl. 18:00 og 07:00, samt weekender og 
helligdage mellem kl. 18:00 og 11:00.

 
Oprydning efter fyrværkeri på fællesarealer skal ske senest den 3. januar – hvis 
du er forhindret, så få naboen til at hjælpe.

 
 
Forslagene er fremsat af 328 ved Tanja og Henning Friis Jensen.
 



Forslag 2

Jeg foreslår at vi får udsat asfaltering , og får lavet vores kloakker først , for at undgå den 
nye asfalt evt skal brækkes op for at få lavet kloak.
Mvh Torben Jakobsen 
Nr 324


